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                                                PROTOKÓŁ  Nr XXIII/2016           

 

z   sesji Rady Gminy Wodzisław odbytej w dniu 29 listopada  2016 roku  

w sali posiedzeń Urzędu Gminy Wodzisław 

  

 Sesja Rady Gminy Wodzisław trwała od godziny 900  do godziny 1100. Obrady 

prowadziła pani Stanisława Nowak Przewodnicząca Rady Gminy Wodzisław.  Na stan                   

15 radnych   w sesji  uczestniczyli wszyscy (  lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do 

protokołu). 

Ponadto obecni byli, zaproszeni goście: pani Bożena Szczypiór Wójt Gminy 

Wodzisław,  pani Zdzisława Kowalska Skarbnik Gminy,  pani Renata Koziara Sekretarz 

Gminy, radny powiatowy pan Andrzej Baran, kierownicy jednostek organizacyjnych gminy, 

oraz inni zainteresowani obradami  ( listy obecności – załączniki Nr 2,3,4, do protokołu).  

Przyjęty porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Powołanie sekretarza obrad. 
3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 
5. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym. 
6. Interpelacje i zapytania radnych. 
7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej  Gminy Wodzisław na lata                
2016-2022, 

b) zmian budżetu i w budżecie Gminy Wodzisław na 2016 rok, 
c) obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego, 
d) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości, 
e) opłaty targowej, 
f) wprowadzenia opłaty prolongacyjnej na terenie Gminy Wodzisław, 
g) zarządzenia poboru podatków w drodze inkasa, określenia inkasentów oraz 

wysokości wynagrodzenia za inkaso, 
h) określenia wzorów formularzy informacji i deklaracji podatkowych, 
i) zmiany uchwały Rady Gminy Wodzisław nr XIV/115/2011 z dnia 25 listopada 

2011r. w sprawie zwolnień w podatku od nieruchomości, 
j) określenia wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego na cele nie 

związane z budową, przebudową, remontem, utrzymaniem i ochroną dróg, 
k) likwidacji jednostki budżetowej Gminny Zespół Obsługi Oświaty w Wodzisławiu 

oraz utworzeniu jednostki budżetowej Centrum Usług Wspólnych                              
w Wodzisławiu, 

l) przyjęcia rocznego programu współpracy Gminy Wodzisław z organizacjami 
pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 
24 kwietnia 2003r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2017 
rok, 

ł) wyrażenia zgody na przekazanie nieruchomości w użytkowanie, na rzecz 
Gminnego Ośrodka Zdrowia w Wodzisławiu, 
m) zmieniająca Uchwałę Nr XXI/142/2016 Rady Gminy Wodzisław z dnia                         

29 września 2016r. w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Gminy Wodzisław. 

       8. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

       9. Sprawy różne. 
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      10. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Pkt.1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

Dwudziestą trzecią sesję obecnej kadencji Rady Gminy Wodzisław otworzyła 

Przewodnicząca  Rady Gminy pani Stanisława Nowak wypowiadając formułę „Wysoka Rado! 

Otwieram dwudziestą trzecią sesję Rady Gminy Wodzisław obecnej kadencji”.  

Pkt.2. Powołanie sekretarza obrad.  

Na sekretarza obrad powołano radną Edytę Kruk,  jednogłośnie – 15 za,                        

w głosowaniu jawnym.  

Pkt.3.Przyjęcie porządku obrad. 

 

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia porządku obrad. 

W głosowaniu brało udział 15 radnych. 

 Za przyjęciem porządku obrad radni opowiedzieli się jednogłośnie 15 za,                                         

w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca rady gminy stwierdziła przyjęcie porządku obrad. 

 

Pkt. 4. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

Przewodnicząca   rady gminy  poinformowała zebranych, że do chwili rozpoczęcia 

dzisiejszej sesji nie wpłynęły żadne uwagi ani poprawki odnośnie protokołu Nr XXII/2016                

z   sesji  Rady Gminy Wodzisław  z dnia 27 października 2016 roku. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia w/w protokołu. 

W głosowaniu brało udział 15 radnych. 

 Za przyjęciem protokołu,  radni opowiedzieli się  jednogłośnie- 15 za,    w głosowaniu 

jawnym. 

Przewodnicząca rady gminy stwierdziła  przyjęcie protokołu Nr XXII/2016 z obrad   

sesji rady  z dnia 27 października 2016  roku. 

Pkt. 5. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 

Pani wójt poinformowała, że   od  dnia  poprzedniej  sesji  w  zakresie  spraw  bieżących  

wydała ogółem  8  zarządzeń, które  dotyczyły następujących spraw: 

- zarządzeniem  Nr 85/2016 z dnia 27 października br. dokonała zmian budżetu                                 

i  w  budżecie Gminy na  2016 rok. Zmian tych  dokonała  w oparciu   o decyzję Wojewody 

Świętokrzyskiego  oraz wnioski  kierowników jednostek i pracowników merytorycznych 

Urzędu  w następujących działach :  010- Rolnictwo i łowiectwo   z przeznaczeniem na  zwrot 

podatku akcyzowego zawartego w cenie oleju napędowego, :  750- Administracja Publiczna 

z przeznaczeniem na realizację zadań wynikających z ustawy Prawo o aktach stanu 

cywilnego, 852 – Pomoc społeczna z przeznaczeniem na wypłatę wynagrodzenia za 
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sprawowanie opieki i obsługę tego zadania, 854- Edukacyjna opieka wychowawcza                           

z przeznaczeniem na dofinansowanie świadczeń pomocy materialnej  o charakterze 

socjalnym.  Przeniesienia pomiędzy  paragrafami dotyczyły działów:  010- Rolnictwo                         

i łowiectwo, 750- Administracja publiczna,   801 – Oświata i wychowanie, 852- Pomoc 

Społeczna, 854- Edukacyjna opieka wychowawcza oraz   924- Kultura fizyczna, 

- zarządzeniem  Nr 86/2016 z dnia 28 października br. ustaliła regulamin przewozu uczniów 

do i ze szkół na terenie Gminy Wodzisław, 

- zarządzeniem  Nr 87/2016 z dnia 28 października br. powołała komisję odbiorową do 

przeprowadzenia odbioru końcowego inwestycji  pn. Przebudowa drogi gminnej nr 398020T 

Lubcza- Węchadłów na  długości 2,062 m., 

- zarządzeniem  Nr 88/2016 z dnia 31 października  br. dokonała zmian budżetu                              

i w  budżecie Gminy na  2016 rok. Zmian tych  dokonała  w oparciu  o wnioski  kierowników 

jednostek i pracowników merytorycznych Urzędu  w następujących działach : 400- 

Wytwarzanie i zaopatrywanie w energię elektryczną, gaz i w wodę, 710- Działalność 

usługowa,  801- Oświata i wychowanie, 900- Gospodarka Komunalna oraz 921 – Kultura                                     

i ochrona dziedzictwa narodowego, 

- zarządzeniem  Nr 89/2016 z dnia 8 listopada br. odwołała otwarty nabór na stanowisko ds. 

budowy i utrzymania dróg w  Urzędzie Gminy Wodzisław  ogłoszony w  dniu                            

13 października 2016  roku, 

- zarządzeniem  Nr 90/2016 z dnia 14 listopada br. powołała komisję przetargową  do 

przeprowadzenia  przetargu na dostawę energii elektrycznej na potrzeby Gminy Wodzisław 

w 2017  roku. Celem Komisji  będzie przeprowadzenie oceny spełnienia przez wykonawców 

warunków udziału w  postępowaniu przetargowym oraz badanie i ocena złożonych ofert, 

- zarządzeniem Nr 91/2013 z dnia 14  listopada   br. zatwierdziła projekt  Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Wodzisław na  lata 2017-2023 oraz projekt budżetu Gminy 

Wodzisław na 2017  rok, przedkładając  1 egz. projektu do Regionalnej Izby Obrachunkowej 

w Kielcach , zaś drugi  na ręce  Przewodniczącej  Rady Gminy Wodzisław, 

- zarządzeniem  Nr 92/2016 z dnia 17 listopada br. dokonała zmian budżetu                                 

i  w  budżecie Gminy na  2016 rok. Zmian tych  dokonała  w oparciu   o decyzję Wojewody 

Świętokrzyskiego  oraz wniosek  kierownika jednostki w dziale :  852 – Pomoc społeczna                         

z przeznaczeniem na wypłatę świadczenia rodzinnego, świadczenia z  funduszu 

alimentacyjnego oraz składki na ubezpieczenie emerytalne i rentowe z ubezpieczenia 

społecznego, wypłatę  dodatku dla  pracownika socjalnego, wypłatę wynagrodzenia za 

sprawowanie opieki i na bieżącą działalność Ośrodka Pomocy Społecznej, 

- zarządzeniem  Nr 93/2016 z dnia 21 listopada br. dokonała zmian budżetu                              

i w  budżecie Gminy na  2016 rok. Zmian tych  dokonałam  w oparciu  o wnioski  kierowników 

jednostek i pracowników merytorycznych Urzędu  w następujących działach : 754- 
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Bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa, 851- Ochrona Zdrowia i 900- 

Gospodarka Komunalna. 

Pani wójt poinformowała, że w ramach kontaktów z interesantami w  sprawie ich  

wniosków   i potrzeb   ogółem przyjęła w  wyznaczonych  dniach  około  45 osób.   

 

Przy udziale Sekretarza, Skarbnika Gminy,  oraz pracowników merytorycznych  

Urzędu   przygotowane  zostały   projekty  uchwał  oraz  sprawozdania i informacje  będące 

przedmiotem obrad dzisiejszej sesji . 

 
W dalszej części pani wójt poinformowała, że w  minionym okresie odbywały się  

następujące przetargi   w  zakresie  dostaw  i usług inwestycyjnych: 

- w  dniu  28 października br.  dokonano otwarcia ofert w  przetargu  na   zadanie pn. 

Przebudowa  i  rozbudowa ujęcia wody w Wodzisławiu. Na przetarg wpłynęły 2 oferty,                       

z których korzystniejszą okazała się oferta Firmy „Bartosz” Sp. Jawna Bujwicki, Sobiech                           

z Białegostoku za  cenę 444.985,72 zł brutto. W  dniu 24 listopada br. podpisałam                              

z oferentem umowę, 

- w  dniu 14  listopada br. odbyło się otwarcie ofert w przetargu nieograniczonym na  usługę: 

Dostawa energii  elektrycznej na potrzeby Gminy Wodzisław w 2017  roku. Na przetarg  

wpłynęły 3 oferty , które są obecnie w  trakcie oceny i sprawdzania, 

- w  dniu 15 listopada br. odbył się przetarg w trybie zaproszenia do składania ofert  na 

dostawę wozu asenizacyjnego do Referatu Gospodarki Komunalnej w Wodzisławiu.  

Wpłynęły 2 oferty z których korzystniejszą była oferta Przedsiębiorstwa Zaopatrzenia 

Rolnictwa Chempest S.A. z Raciborza  / oddział w Miechowie  za  cenę 59.500  zł brutto. 

Podpisanie  umowy  planowane  jest na dzień 29.11.2016 r.,  

- również w dniu 15 listopada br. odbył się przetarg w trybie zaproszenia do składania ofert  

na  zadanie ; Przebudowa schodów zewnętrznych i budowa podjazdu przy budynku Urzędu 

Gminy w Wodzisławiu. Na przetarg wpłynęły 2 oferty, z których korzystniejszą okazała się 

oferta Zakładu Budowlano-Remontowego „Renowa” Fijałkowski Jacek z Pińczowa za  cenę 

24.950 zł brutto.  W  dniu 21 listopada br.  została podpisana  umowa, a  zadanie jest                    

w  trakcie realizacji, a raczej na ukończeniu, 

- w  dniu 18 listopada br. odbył się przetarg nieograniczony na „Udzielenie długoterminowego 

kredytu bankowego w  wysokości 2.363.000, zł z przeznaczeniem na spłatę wcześniej 

zaciągniętych zobowiązań w wysokości 1.833.754,00 zł oraz sfinansowanie planowanego 

deficytu w wysokości 529.246,00 zł. Na przetarg wpłynęła jedna ważna oferta spełniająca 

wymogi specyfikacji istotnych warunków zamówienia Banku Spółdzielczego                                     

w Wodzisławiu  na  kwotę 331.024,95 zł ( za obsługę kredytu ). W  dniu 25 listopada br.  

podpisałam umowę na realizację zamówienia. 
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Pani wójt poinformowała , że w okresie  od  ostatniej sesji  oprócz  bieżącej  działalności 

uczestniczyła  w  następujących  spotkaniach i   naradach: 

- w dniu 11 listopada br. jako organizator uczestniczyła  w zorganizowanych                                   

w Wodzisławiu  uroczystościach związanych  z obchodami  98 rocznicy Odzyskania 

Niepodległości. Pani wójt  podziękowała   radnym   za  udział w  obchodach jak  również 

Dyrektorom Szkół   z terenu Gminy w szczególności  Dyrekcji, nauczycielom i młodzieży SSP 

w Lubczy za przepiękny patriotyczny  program słowno-muzyczny. Podziękowała również 

Kierownikom  Zakładów Pracy,  Sołtysom, jednostkom OSP, Prezesom Stowarzyszeń, 

pocztom sztandarowym  oraz wszystkim uczestnikom,  którzy  włączyli  się  w  organizację                

i uświetnienie  obchodów  Święta Niepodległości, 

- w dniu 14 listopada br. uczestniczyła we  wspólnym śpiewaniu pieśni patriotycznych 

zorganizowanym przez Towarzystwo Przyjaciół Wodzisławia, Gminną Bibliotekę Publiczną    

w Wodzisławiu w  związku ze Świętem Niepodległości. Wspólne śpiewanie odbyło się                         

w remizie OSP w Wodzisławiu i było bardzo udane oraz  cieszyło  się dużym 

zainteresowaniem mieszkańców,  

- w  dniu 15  listopada br. w  godzinach popołudniowych odbyła  zebranie w sołectwie  

Lubcza. Spotkanie  głównie  dotyczyło spraw związanych z przyłączaniem się mieszkańców 

do istniejącej  kanalizacji sanitarnej,  

- w  dniu 16 listopada br. uczestniczyła w  spotkaniu  Świętokrzyskiej Rybackiej Lokalnej 

Grupy  Działania , które  odbyło się w Starostwie Powiatowym w Jędrzejowie,  

- w  dniu 17 listopada br. wzięła udział w posiedzeniu członków Rady Stowarzyszenia LGD 

„Ziemia Jędrzejowska- GRYF”, które  odbyło się w Starostwie Powiatowym w Jędrzejowie.   

W programie  posiedzenia między innymi  znalazły  się  takie  sprawy  jak: zapoznanie                        

z rejestrem wniosków, które wpłynęły do Biura LGD w okresie  naboru wniosków                                   

o przyznanie pomocy    w ramach przedsięwzięcia : 1.2.1. Dostosowanie ogólnodostępnej 

infrastruktury  turystycznej i rekreacyjnej do potrzeb przedstawicieli grup defaworyzowanych 

oraz  1.3.1  Budowa ogólnodostępnej infrastruktury  turystycznej i rekreacyjnej. Następnie  

zatwierdzenie list wniosków, które spełniają wymogi wstępnej oceny wniosków o przyznanie 

pomocy  w  ramach w/w  przedsięwzięć. Pani wójt dodała, że wpłynęło 7 wniosków, 

- w  dniu 18 listopada  br. uczestniczyła w  walnym zebraniu członków Świętokrzyskiej 

Rybackiej Lokalnej Grupy  Działania, które  miało miejsce w Starostwie Powiatowym we 

Włoszczowie. W trakcie  walnego  zebrania między innymi: przyjęto zmiany w  Statucie 

Stowarzyszenia , odwołano dwóch  członków Zarządu na podstawie  pisemnych rezygnacji. 

Przyjęto nieodpłatne użytkowanie wyposażenia „LGR Jędrzejowska Ryba” na  rzecz 



6 
 

Świętokrzyskiej Rybackiej Lokalnej Grupy Działania . Zatwierdzone  zostało sprawozdanie 

finansowe za okres  działania 17.04.2015- 31.12.2015 r.,  

- w  dniu 22 listopada br.  na  zaproszenie  Urzędu Marszałkowskiego w Kielcach 

uczestniczyła w  spotkaniu w sprawie wdrażania Regionalnego Programu Operacyjnego 

Woj. Świętokrzyskiego  na  lata  2014-2020, które odbyło się w auli głównej Politechniki 

Świętokrzyskiej w Kielcach. Przedstawiony  został aktualny stan wdrażania Regionalnego 

Programu Operacyjnego Województwa Świętokrzyskiego na lata 2014-2020 oraz 

harmonogram najbliższych konkursów. Podczas paneli dyskusyjnych rozmawiano również                 

o inwestycjach rozwijających potencjał społeczno-gospodarczy regionu oraz o efektywnym 

wykorzystywaniu środków w ramach Europejskiego Funduszu Społecznego. Pani wójt 

odnosząc się do konkursów związanych z pozyskiwaniem środków unijnych poinformowała, 

że wiele konkursów jest opóźnionych. Jest to związane z rozporządzeniami wydawanymi 

przez Ministra Rozwoju i Ministra Rolnictwa. Samorządy jak i inne grupy społeczne 

przyznały, że wskaźniki są tak określone, że wiele wniosków nie spełnia wymogów 

formalnych. Dyskutowano o tym co zrobić np. organizując szkolenia aby wnioski były 

prawidłowo wypełniane, 

- w  dniu  23 listopada  br. uczestniczyła w niecodziennej uroczystości z okazji Jubileuszu 50-

lecia pożycia małżeńskiego. Jubilatami  było  17  par małżeńskich z terenu Gminy 

Wodzisław. Uroczystość rozpoczęła się mszą świętą w kościele Św. Marcina                                        

w Wodzisławiu, a  dalsza część odbyła się  w Pałacu Koronnym w Wodzisławiu. Jubilaci 

odznaczeni zostali medalami za długoletnie pożycie małżeńskie przyznanymi przez 

Prezydenta Rzeczypospolitej Polskiej. W  trakcie uroczystości  wręczono także  odznaczenia 

państwowe przyznawane przez Prezydenta Rzeczypospolitej  Polskiej, którymi w  tym  

przypadku były Brązowe Krzyże  Zasługi. Odznaczonymi  osobami byli:  Jan Koziara były 

radny Rady Gminy i Pan  Artur Oleksiak obecny radny Rady  Gminy Wodzisławiu.                             

W  uroczystym  Jubileuszu udział  wzięli   Zaproszeni  goście  w  osobach: Wojewody 

Świętokrzyskiego – Pani  Agaty Wojtyszek, z  ramienia  Marszałka Województwa 

Świętokrzyskiego Pani  Bogusławy Wypych, radnej Semiku,  Przewodniczącej Rady Powiatu 

Jędrzejowskiego – Pani Ewy Kubas-Samociuk, Starosty Jędrzejowskiego – Edmunda 

Kaczmarka. Na zakończenie uroczystości częścią artystyczną uświetniły miłe chwile 

dostojnym Jubilatom i zaproszonym gościom dzieci z  Przedszkola Samorządowego oraz 

młodzież z Zespołu Szkół w Wodzisławiu. Wieńcząc  jubileusz  zaśpiewano tradycyjne „Sto 

lat” wzniesiono toast lampką  szampana przy jubileuszowym torcie, a następnie  zaproszono 

Jubilatów na uroczysty obiad, 
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- w  dniu 23 listopada br. oddelegowała Panią Renatę Walczak – Kierownika GZOO na 

spotkanie z Wojewodą Świętokrzyskim w sprawie  reformy oświaty, które  miało miejsce                         

w Starostwie Powiatowym w Jędrzejowie, 

- w  dniu 24 listopada br. odbyła naradę z dyrektorami  placówek oświatowych, którego  

głównym tematem była sprawa reformy oświaty. Zwróciłam się do dyrektorów                                   

o przedstawienie informacji  o bazie lokalowej poszczególnych szkół, czy szkoła jest 

przygotowana pod względem liczebności sal lekcyjnych  na wprowadzenie reformy. 

Poprosiłam również  aby wcześniej rozpoznać sytuację kadrową i na następne spotkanie 

przygotować symulacje arkusza organizacyjnego szkoły w oparciu o proponowany ramowy 

program nauczania. Poprosiłam  o informację ilu nauczycieli, z jakimi kwalifikacjami może 

skorzystać z uprawnień emerytalnych i świadczenia kompensacyjnego. Omówione również  

zostały sprawy  związane z  budżetem  szkół zarówno  w bieżącym roku jak również na  

przyszły rok, 

- w  godzinach popołudniowych przewodniczyła posiedzeniu Rady Społecznej Gminnego 

Ośrodka Zdrowia w Wodzisławiu. Głównym punktem posiedzenia  było przedstawienie  

sprawozdania z  wykonania planu finansowego GOZ za okres trzech kwartałów 2016  roku 

przez Dyrektora GOZ pana Marcina Bekiera. Pan Dyrektor przedstawił szczegółowo 

poszczególne składniki sprawozdania, a także zakres  usług, które są  wprowadzone                         

i  wykonywane dla pacjenta w GOZ. Przyjęty  został również  plan  pracy Rady  na  następny 

rok. Pani wójt dodała, że otrzymała pismo w sprawie zapraszania na posiedzenia rady 

przedstawicieli pielęgniarek i w posiedzeniu wzięła udział przewodnicząca izby pani Ewa 

Mikołajczyk.  

 Dyskusja:  

Radny Artur Oleksiak odniósł się do informacji dot. reformy oświaty. Radny pytał, 

dlaczego pani wójt nie poinformowała, rady o terminach jakie trzeba zachować 

wprowadzając zmiany, o tym , że trzeba podjąć uchwały w odpowiednim czasie. Radny pytał 

również dlaczego zaczęto rozmowy z dyrektorami tylko szkół samorządowych,                             

a pominięto pozostałych. Radny zauważył, że na naradę zaproszono 3 dyrektorów, a na 

terenie gminy jest sześć szkół i dyrektorzy z pozostałych szkół też chcieli by coś na ten temat 

wiedzieć. W Jędrzejowie komisja już dawno omówiła stopień organizacyjny w szkołach jaki 

sobie zakłada oraz ile środków na to mogą przeznaczyć. U nas nic się nie dzieje, tylko  drwi 

się z Ministra Oświaty. Radny pytał, dlaczego tak jest. Pani wójt w pierwszej kolejności 

powinna rozmawiać z radą. To nie jest prywatny folwark tylko samorząd. Jeżeli się na 

samorządzie nie znamy to powinno się posłużyć takimi doradcami, którzy pomogą                      

w odpowiedni sposób. Radny podkreślił, że bardzo źle się dzieje w naszej gminie. Zaczyna 

się nie od tego końca co trzeba. Dyrektorów zatrudnia gmina, a pani wójt w pierwszej 
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kolejności temat powinna omówić z radą np. czego się można spodziewać, ile środków 

można wydać, na co gminę stać, a na co nie. Radny poinformował, że w Jędrzejowie 

kilkakrotnie spotykano się w tej sprawie i omówiono wszystko bo okazało się, że szkoły 

można ograniczać od 1 do 4, od 4 do 8. Tam jest już wszystko przygotowane.  

Pani wójt poinformowała, że cieszy się, że radni również są zainteresowani i na 

pewno temat będzie z nimi omówiony. Na pierwszej komisji z dyrektorami mówiła, że                         

w kolejnym spotkaniu ok. 15 grudnia wezmą również udział pozostali dyrektorzy.  

Radny Artur Oleksiak zwrócił uwagę czy według pani wójt ci pozostali dyrektorzy są 

innego sortu.  

Pani wójt prosiła o możliwość dokończenia wypowiedzi. Podkreśliła, że nikogo nie 

traktuje jako lepszy czy gorszy sort, wszystkich traktuje jednakowo.                                                  

Na spotkaniu z trzema dyrektorami sygnalizowała te tematy, które faktycznie będzie 

omawiała z radnymi na komisji oświaty. Są również tematy dot. stowarzyszeń i będą one 

omówione na kolejnym spotkaniu. Pani wójt podkreśliła, że niczego nie ukrywa ani nikogo 

nie ignoruje i nie zgodziła się z opinią radnego, że w tej kwestii źle się dzieje. Wyraziła 

zdziwienie, że w Jędrzejowie mają informacje, że można łączyć klasy 1-4, 5-8. W spotkaniu 

wtorkowym jak i w środę pani wojewoda przekazywała informację, że można organizacyjnie 

rozdzielić klasy 1-4 i 5-8 ale tylko w przypadku gdy w pobliżu jest drugi budynek np 

gimnazjum. Na dzień dzisiejszy można stwierdzić, że informacje w tej sprawie zmieniały się 

bardzo dynamicznie już od czerwca b.r. Wtedy pani minister mówiła, że budynki gimnazjum 

będzie można  wykorzystać w przypadku gdy będzie mało miejsca w szkole podstawowej. 

Na chwilę obecną nie ma takiej decyzji i wcześniejszej możliwości już nie ma. Jest tylko 

możliwość podziału gdy jest w pobliżu budynek. W naszym przypadku nie ma takiej 

możliwości aby dzieci z pozostałych szkół z klas 7-8 dojeżdżały do Wodzisławia gdyż nie ma 

takich przepisów, które by na to zezwalały. Pani wójt podkreśliła, że sprawa jest otwarta. 

Odnośnie kosztów to potrzebny jest  symulacyjny arkusz organizacyjny. Nie wyobraża sobie 

aby w tym temacie pominąć radnych. Jeżeli radny tak uważa to jest jej z tego powodu 

przykro. Pani wójt zapewniła, że nie wyobraża sobie aby tematu nie omówić z radą ale chce 

znać jakie będą koszty reformy, które będzie dopiero znać po spotkaniu z dyrektorami.  

Radny Artur Oleksiak wypowiedział się w imieniu radnych, że o tak istotnych 

sprawach dowiadują się na końcu. Miało być zupełnie inaczej.  

Pani wójt podkreśliła, że nie jest jej zadaniem ani celem traktowania tego w ten 

sposób. Narada z dyrektorami była na kanwie spotkań tj. dyrektorów we wtorek i organu 

prowadzącego w środę.  Odbyła się ona w czwartek po to aby zasygnalizować tematy, a nie 
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po to aby było to skierowane przeciwko radnym. Dzieje się coś dynamicznego, wiedziała, ze 

komisja będzie w piątek  i chciała przekazać jeszcze większe szczegóły. W dniu dzisiejszym 

jest czytanie w Sejmie projektu ustawy. Jutro może się okazać, że ustawa będzie uchwalona 

i przejdzie do Prezydenta. Informacje wtedy będą już pewne, gdyż do tej pory ustawa 

zmieniała się bardzo dynamicznie. Wyjaśniła, że ustawa z września ma na dzień dzisiejszy 

bardzo dużo poprawek. Nie wie na jakiej podstawie burmistrz z Jędrzejowa mógł przedstawić 

propozycje zmian ale na pewno jeżeli chodzi o podział na 1-4 a 5-8. Być może po czytaniu 

ustawy w Sejmie informacje na ten temat już się ukażą.  

Radny Artur Oleksiak wyjaśnił, że nie chodzi o dzielenie klas tylko o normalną, zwykłą 

rozmowę. Okazuje się że inne samorządy już o tym rozmawiają. Jest to poważny problem. 

Ludzie o tym rozmawiają, mają swoje zastrzeżenia, uwagi. Radny zauważył, że problemy 

rozwiązuje się wspólnie. 

Pani wójt wyjaśniła, że w poniedziałek dowiedziała się, że we wtorek będzie 

spotkanie dyrektorów, a w środę wójtów i dlatego zwołała spotkanie z dyrektorami. Nie 

ukrywa żadnej informacji. Chce to przedyskutować ale wcześniej musi mieć informacje, które 

będzie można przekazać bo mógłby ktoś zarzucić, że jest nieprzygotowana. Przekazywała 

informacje np. o propozycjach dotyczących budynków. Na dzień dzisiejszy większość                         

wcześniejszych propozycji  jest już nieaktualna,  dlatego na komisji w piątek przekaże więcej 

szczegółów choćby po głosowaniu w Sejmie.  

Radny Marek Siwiec pytał, co ze światłowodami. Mieszkańcy czekają, a wygląda na 

to, że nikt się tym nie zajmuje. Mieszkamy na południu województwa. Wszędzie coś jest, coś 

się dzieje,  a u nas nic.  

Pani wójt wyjaśniła, że nie jest możliwe aby w innych częściach województwa było 

inaczej, bo wszędzie jest ten sam tj. gdy dot. budowy szkieletu. Inne firmy też mogą 

prowadzić podobne działania i ktoś może skojarzyć, że to dot. światłowodów. Obecnie 

ogłaszany będzie konkurs. Temat może omówić pani sekretarz gdyż w piątek była na 

naradzie w tej sprawie.  

Przewodnicząca rady gminy stwierdziła, że wcześniej należy ocenić sprawozdanie 

pani wójt, a temat omówić w kolejnym punkcie tj. interpelacje i zapytania.  

Więcej Pytań ani uwag nie było.  

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia w/w  sprawozdania. 

W głosowaniu brało udział 15 radnych. Za przyjęciem sprawozdania radni opowiedzieli się 

jednogłośnie 15 za,  w głosowaniu  jawnym. 
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Przewodnicząca rady gminy stwierdziła przyjęcie przedłożonego sprawozdania. 

Pkt.6. Interpelacje i zapytania radnych 

 

`Sekretarz gminy poinformowała, że w ubiegły piątek odbyła się narada dot. Internetu 

szerokopasmowego dot. dalszego etapu inwestycji. Ogłaszany będzie konkurs przez Urząd 

Marszałkowski. Mogą w nim wziąć udział tylko przedsiębiorcy. Zadanie będzie polegało na 

rozprowadzeniu sieci do szkieletu do budynków prywatnych i budynków użyteczności 

publicznej. Do konkursu na pewno będzie przystępowało 4 największych operatorów 

telekomunikacyjnych. Warunkiem Urzędu Marszałkowskiego jest doprowadzenie sieci do 

wszystkich szkół województwa świętokrzyskiego. W naszym przypadku szkoły są 

usytuowane na krańcach gminy i dlatego jest szansa, że internet zostanie doprowadzony do 

wszystkich budynków. Jest to obligatoryjny warunek konkursu. Rada dziś podejmie uchwałę 

o opłatach za zajęcie pasa drogowego. Stawki te tak jak zaproponowano na komisji zostaną 

obniżone co przyczyni się do zachęcenia operatorów do inwestycji na naszym terenie.   

Radny Marek Siwiec zauważył, że kończy się termin umowy.  

Sekretarz gminy wyjaśniła, że w roku 2017 odbędą się  konkursy i operator wejdzie,               

a później będzie kolejny etap.  

Pkt. 7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

Pani przewodnicząca poinformowała, że przedłożone projekty uchwał, były omówione 

na wspólnym posiedzeniu Komisji Rozwoju Gospodarczego i komisji Oświaty, Kultury                         

i Sportu i uzyskały pozytywną opinię.  

 

a) projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej  Gminy Wodzisław 

na lata 2016-2022, przedstawiła skarbnik gminy ( projekt stanowi załącznik nr 5 do 

protokołu).  

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 15 radnych. 

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się większością głosów -14 za, 1 przeciw, 

wstrzymujących się brak,   w głosowaniu jawnym. 
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Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła  podjęcie uchwały Nr XXII/149/2016                       

w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Wodzisław na lata 2016-

2022r. 

b) projekt uchwały w sprawie zmian  budżetu i w budżecie Gminy Wodzisław na 2016 rok, 

przedstawiła skarbnik gminy ( projekt stanowi załącznik nr 6 do protokołu).  

Pytań ani uwag nie było.   

W głosowaniu brało udział 15 radnych. 

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się większością głosów -14 za, 1 przeciw, 

wstrzymujących się brak,   w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła  podjęcie uchwały Nr XXIII/150/2016                         

w sprawie zmian w budżecie Gminy Wodzisław na 2016 rok. 

c) projekt uchwały w sprawie obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego, 

przedstawiła skarbnik gminy ( projekt stanowi załącznik nr 7 do protokołu).  

Pytań ani uwag nie było.   

W głosowaniu brało udział 15 radnych. 

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie- 15 za, w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła  podjęcie uchwały Nr XXIII/151/2016                         

w sprawie zmian w budżecie Gminy Wodzisław na 2016 rok. 

d) projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości, 

przedstawiła skarbnik gminy ( projekt stanowi załącznik nr 8 do protokołu). 

 Pani skarbnik wyjaśniła, że w uchwale nie zmieniły się stawki podatku od 

nieruchomości. Zmieniły się tylko stawki za niezabudowane obszary objęte programem 

rewitalizacji. Jest to wymóg ustawowy gdyż stawka określona przez ministerstwo w ubiegłym 

roku jest niższa niż określona w tym roku tj. w poprzedniej uchwale stawka wynosiła 3zł.,                

a obecnej 2zł.  

Pytań ani uwag nie było.   

W głosowaniu brało udział 15 radnych. 

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie- 15 za, w głosowaniu jawnym. 
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Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła  podjęcie uchwały Nr XXIII/152/2016 

określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości.                        

e) projekt uchwały w sprawie opłaty targowej, przedstawiła skarbnik gminy ( projekt stanowi 

załącznik nr 9 do protokołu).  

Pani skarbnik wyjaśniła, że zmiana dot. tylko dziennej stawki opłaty targowej,                       

a pozostałe stawki pozostają bez zmiany. W uchwale uwzględniono górne stawki w podatku 

od nieruchomości, opłaty targowej oraz innych podatków. W związku z powyższym 

dostosowano zapisy w uchwale zgodnie z wytycznymi Ministerstwa Finansów. Kwota 

dziennej stawki uległa zmniejszeniu zgodnie ze zmianą przepisów wprowadzona przez 

Ministerstwo Finansów. Zmianie uległ § 2 pkt 1. 

Pytań ani uwag nie było.   

W głosowaniu brało udział 15 radnych. 

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie- 15 za, w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła  podjęcie uchwały Nr XXIII/153/2016                            

w sprawie opłaty targowej. 

f) projekt uchwały w sprawie wprowadzenia opłaty prolongacyjnej na terenie Gminy 

Wodzisław, przedstawiła skarbnik gminy ( projekt stanowi załącznik nr 10 do protokołu). 

Pani skarbnik wyjaśniła, że uchwała jest również podyktowana zmianą w ustawie. Zmienił się 

tylko § 2. 

Pytań ani uwag nie było.   

W głosowaniu brało udział 15 radnych. 

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie- 15 za, w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła  podjęcie uchwały Nr XXIII/154/2016                        

w sprawie wprowadzenia opłaty prolongacyjnej na terenie Gminy Wodzisław.                          

g) projekt uchwały w sprawie zarządzenia poboru podatków w drodze inkasa, określenia 

inkasentów oraz wysokości wynagrodzenia za inkaso, przedstawiła skarbnik gminy ( projekt 

stanowi załącznik nr 11 do protokołu). Pani skarbnik poinformowała, że uchwała jest 

podyktowana zmianą w ustawie o podatku rolnym i podatkach i opłatach lokalnych, podatku 

leśnym oraz ze zmiany ordynacji podatkowe. Nie uległ zmianie % za zainkasowaną kwotę. 

Średnia stawka  w naszej gminie wynosi 13,31%. 
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Obrady opuścił radny Marek Siwiec. 

Pytań ani uwag nie było.   

W głosowaniu brało udział 14 radnych. 

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie- 14 za, w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła  podjęcie uchwały Nr XXIII/155/2016      

zarządzenia poboru podatków w drodze inkasa, określenia inkasentów oraz wysokości 

wynagrodzenia za inkaso.    

Na posiedzenie powrócił radny Marek Siwiec.                 

h) projekt uchwały w sprawie określenia wzorów formularzy informacji i deklaracji 

podatkowych, przedstawiła skarbnik gminy ( projekt stanowi załącznik nr 12 do protokołu). 

Pani skarbnik wyjaśniła, że uchwała dostosowuje nasze informacje i deklaracje podatkowe 

do podjętych wcześniej uchwał. Inne zmiany w załącznikach nie są dokonywane. 

Pytań ani uwag nie było.   

W głosowaniu brało udział 15 radnych. 

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie- 15 za, w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła  podjęcie uchwały Nr XXIII/156/2016                        

w sprawie określenia wzorów formularzy informacji i deklaracji podatkowych.    

i) projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Gminy Wodzisław nr XIV/115/2011 z dnia 

25 listopada 2011r. w sprawie zwolnień w podatku od nieruchomości, przedstawiła skarbnik 

gminy ( projekt stanowi załącznik nr 13 do protokołu).  

Pytań ani uwag nie było.   

W głosowaniu brało udział 15 radnych. 

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie- 15 za, w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła  podjęcie uchwały Nr XXIII/157/2016                           

w sprawie zmiany uchwały Rady Gminy Wodzisław nr XIV/115/2011 z dnia 25 listopada 

2011r. w sprawie zwolnień w podatku od nieruchomości.                       

Przewodnicząca rady gminy ogłosiła 10 min. przerwę.  
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j) projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego 

na cele nie związane z budową, przebudową, remontem, utrzymaniem i ochroną dróg, 

przedstawiła sekretarz gminy ( projekt stanowi załącznik nr 14 do protokołu).  

Pytań ani uwag nie było.   

W głosowaniu brało udział 15 radnych 

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie- 15 za, w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła  podjęcie uchwały Nr XXIII/158/2016                        

w sprawie określenia wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego na cele nie 

związane z budową, przebudową, remontem, utrzymaniem i ochroną dróg.                            

k) projekt uchwały w sprawie likwidacji jednostki budżetowej Gminny Zespół Obsługi Oświaty 

w Wodzisławiu oraz utworzeniu jednostki budżetowej Centrum Usług Wspólnych                              

w Wodzisławiu, przedstawiła pani Renata Walczak kierownik Gminnego Zespołu Obsługi                   

w Wodzisławiu( projekt stanowi załącznik nr 15 do protokołu). 

Radny Wiesław Kowalski pytał, czy pan mecenas jest obecny na sesjach czy tylko 

ażurowo. Ma być omawiana bardzo ważna uchwała, można by się dopytać o pewne kwestie, 

a radcy nie ma. Zauważył, że tak jest często.  

Pani wójt wyjaśniła, że w dniu dzisiejszym pan mecenas ma rozprawę w sądzie. 

Radny Wiesław Kowalski stwierdził, że w takim razie można było przesunąć termin 

sesji lub rozprawy.  

Radny Artur Oleksiak pytał, dlaczego Ośrodek Pomocy Społecznej jest wciągany      

w Centrum Usług Wspólnych. Radny pytał, czy w ośrodku było coś nie tak, czy centrum 

wypracuje jakieś oszczędności. Zauważył, że przed nami duża i trudna reforma oświaty                           

i zespół obsługi oświaty będzie miał z tym dużo pracy. Zgodził się, że obsługę szkół i GOSiR 

można połączyć ale nie opiekę. Inaczej się również rozlicza oświatę, a inaczej opiekę 

społeczną. Pytał, jak to robią sąsiednie gminy, w jaki sposób powołują centrum. 

Pani wójt przypomniała, że o centrum mówiła już w lutym b.r. Ustawa mówi, że 

centrum będzie obsługiwało pod względem kadrowym i organizacyjnym. Pewne kwestie 

organizacyjne będą się mieściły w jednym miejscu. Tak mówi ustawa, jest taka możliwość,                      

i ustawa to dopuszcza. Na różnych spotkaniach mówiono, że jeżeli są inne jednostki tj. 

GOSiR to również należy je włączyć. Jest to coś nowego i gminy różnie to robią ale są 

również gminy, które włączają do tego obsługę bibliotek, która jako jednostka kultury 
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wymaga zastosowania innych przepisów. Na dzień dzisiejszy włączenie opieki jest możliwe                       

i nie będzie żadnych problemów organizacyjnych  w temacie wdrożenia reformy oświaty jak 

również nie będzie problemów z obsługą opieki. Ustawa nakazuje aby stworzyć takie 

centrum. Jest tylko kwestia, które jednostki włączyć tj. opiekę, GOSiR czy gdyby były inne 

jednostki to również można by je było włączyć. Pani wójt podkreśliła, że dzisiaj proponuje 

taką formę i za nią odpowiada. Za np. pół roku  przewodniczący komisji rozwoju będzie mógł 

ocenić czy centrum dobrze działa czy nie.  

Radny Artur Oleksiak wyraził opinię, że powinno się być w tym temacie bardziej 

ostrożnym. Zauważył, że będzie kierownik Centrum Usług Wspólnych  oraz pracownicy mu 

podlegli. Będzie również pracownik odpowiedzialny za księgowość w OPS, a jednocześnie 

będzie kierownik opieki. 

Pani wójt wyjaśniła, że kierownik OPS ma inne zadania.  

Radny Artur Oleksiak stwierdził, że kierownik z księgowym tworzą niejako całość. 

Kierownik odpowiada nie tylko za zarządzanie ale przede wszystkim za finanse. Radny 

zwrócił się do rady aby z powściągliwością podejść do tematu i do Centrum Usług 

Wspólnych włączyć wszystkie jednostki oprócz ujętej w punkcie 5 opieki społecznej.                     

W sąsiednich gminach tak właśnie się robi. Nic nie stoi na przeszkodzie aby np. za pół roku 

do centrum włączyć opiekę społeczną.  

Pani wójt odnosząc się propozycji radnego stwierdziła, że obsługa i przedstawiona 

propozycja należy do kompetencji wójta. Wójt odpowiada za obsługę kadrową, 

organizacyjną, finansową zarówno oświaty jak i opieki społecznej. W związku z tym 

zaproponowała takie rozwiązanie bo ustawa na to zezwala i nakazuje utworzenie Centrum 

Usług Wspólnych. Nic nie stoi na przeszkodzie aby za pół roku ocenić działalność centrum. 

Merytorycznie kierownik opieki ma inne zadania. Obsługa finansowa będzie neutralna                 

i będzie można zastosować nowe rozwiązania. Obecnie księgowy bezpośrednio podlega pod 

kierownika. Neutralność też może pomóc w pewnych działaniach.  Przez ostatni rok 

analizowała temat, rozmawiała z innymi i faktycznie mają  obawy, ale osobiście przemyślała 

za i przeciw i taką propozycję złożyła gdyż jest to obowiązek wójta. 

Radny Artur Oleksiak stwierdził, że pani wójt chce aby rada uwierzyła, że będzie 

dobrze ale tak nie jest. Radny zauważył, że od 7 miesięcy nie mamy drogowca. Nie chce 

publicznie  rozwijać tematu tego zatrudnienia. Sprawa zatrudnienia  kadrowca biegnie 

podobnym tokiem. Radny jeszcze raz apelował do rady o wyłączenie opieki. Stwierdził, że  

należy zobaczyć co się będzie działo.  
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Radny Wiesław Kowalski zaproponował aby i kierownik OPS wypowiedziała się na 

ten temat.  

Pani Helena Kwapisz po kierownik OPS poinformowała, że popiera propozycję 

radnego Oleksiaka. Rozmawiała na ten temat z pracownikami ośrodka. Zauważyła, że samo 

tworzenie budżetu polega na konsultacjach z księgowością co po włączeniu do centrum 

będzie utrudnione. Lepiej pozostawić tak jak jest niż włączać do oświaty. Podsumowała, że 

pracownikom OPS pomysł się nie podoba.  

Pani wójt stwierdziła, że zawsze coś nowego wzbudza wątpliwości, tak było                   

i tak będzie. Pani wójt stwierdziła, że jeżeli dzisiaj jest takie stanowisko to za pół roku się ono 

nie zmieni. Wyraziła opinię, że jej propozycja usprawni prace pod względem księgowym. 

Radni maja prawo głosu, a wójt jest od wykonania i przygotowania  uchwał, a rada od 

przegłosowania. Jeżeli rada tak zdecyduje to tak będzie chociaż, nie wie czy tak się to da 

zrobić.  

Radny Artur Oleksiak prosił aby pani wójt nie insynuowała.  

Pani wójt prosiła aby nie przerywać jej wypowiedzi. Podkreśliła, że gdy będzie taka 

decyzja rady to  wykona uchwałę. Nie widzi potrzeby dyskusji i rozmowy na takiej 

płaszczyźnie. Jest to coś nowego, ustawa na to pozwala. Pani wójt zaznaczyła że 

odpowiada za wykonanie uchwały. Gdy rada widzi jej wizję inaczej to trudno, to rada 

podejmuje decyzję.  

Wiceprzewodniczący rady gminy stwierdził, że zawsze można wyłączyć OPS z centrum.  

Pani wójt wyjaśniła, że  nie można. 

Radny Artur Oleksiak stwierdził, że jak się już raz coś zepsuje to później trudno 

będzie to naprawić. Kierownik OPS będzie w jednym miejscu, a księgowy w innym. Radny 

pytał po co tak „majstrować” przy tym. Podobnie jest z zatrudnieniem drogowca. Pani wójt 

ciągle zasłania się transparentnością, a tak naprawdę nie ma transparentności, nie ma 

przejrzystości działań na tej płaszczyźnie. Radny stwierdził, że stąd nie powinien dziwić brak 

jego zaufania. Przez dwa lata się już nauczył, że wszystko inaczej wygląda. Pytał jak jest                      

w sąsiednich gminach. 

Pani wójt stwierdziła, że nie będzie wchodzić w polemikę z panem przewodniczącym 

gdyż zapewne każdy z radnych wie jak będzie głosował. Pani wójt podkreśliła, że w dalszym 

ciągu pracuje transparentnie ale ocena co jest ważne, ważniejsze a co najważniejsze zależy 

od każdego, tak jak w życiu. Jej działania nie są podyktowane tym, że nie chce o czymś 
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powiedzieć. Jeżeli ma wiedzę to się nią dzieli. Pani wójt prosiła o przeprowadzenie 

głosowania.  

Radny Artur Oleksiak przypomniał, że wnioskował o przegłosowanie punktu 5 tj. w 

sprawie powołania centrum bez Ośrodka Pomocy Społecznej.  Ustawa nakazuje 

zakończenie działalności zespołów obsługi oświaty. 

Pani wójt podkreśliła, że należy mieć świadomość, że wójt za to odpowiada. To ona 

podpisuje się pod decyzjami.  

Radny Artur Oleksiak zauważył, że decyzję podejmuje rada. Gdyby podejmował wójt 

to rada w dniu dzisiejszym nie musiała by tego głosować. Gdyby pani wójt powołała centrum 

to by odpowiadała ale  to rada ma to przegłosować a nie wójt.  

Radny Marek Siwiec stwierdził, że w projekcie brakuje mu wiele rzeczy, a jest wiele 

ogólników. Zauważył, że powinien być schemat organizacyjny tej jednostki. Zwrócił uwagę 

na zapis dot. zastępowania kierownika podczas jego nieobecności gdzie wskazano, że 

obowiązki te będą pełnić wskazani przez niego pracownicy. Radny stwierdził, że powinno się 

dokładnie wskazać osobę, która będzie pełnić funkcję kierownika. Powinno to być prawnie 

określone. Radny zwrócił również uwagę na zapis dot. obsługi kadrowo płacowej. Pytał, czy 

to oznacza, że będzie dwóch kadrowców. Schemat jest bardzo prosty ale nie może być, że 

kierownik wskazuje swojego zastępcę.  

Pani wójt wyjaśniła, że w statucie muszą być takie zapisy, a problem poruszony przez 

radnego dotyczy zakresu czynności pracownika, w którym jest wszystko wskazane.  

Radny Wojciech Gądek pytał, czy gdy rada nie przegłosuje projektu uchwały to 

będzie kolejne głosowanie za usunięciem punktu 5. 

Radny Wiesław Kowalski wyjaśnił, że w pierwszej kolejności powinno być głosowanie 

za wnioskiem mówiącym o wyłączeniu punktu 5. 

Przewodnicząca ogłosiła głosowanie w sprawie przyjęcia wniosku mówiącego o 

wyłączeniu Ośrodka Pomocy Społecznej z przedstawionego projektu uchwały.   

W głosowaniu brało udział 15 radnych 

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie- 13 za, 2 

wstrzymujące się, przeciw brak,  w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca rady gminy stwierdziła, że radni przyjęli zmianę w projekcie uchwały 

( tj. wykreślono w § 4 pkt 5- Ośrodek Pomocy Społecznej w Wodzisławiu).  
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Przewodnicząca ogłosiła głosowanie w sprawie przyjęcia projektu uchwały po 

wprowadzonej zmianie.  

W głosowaniu brało udział 15 radnych 

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie- 15 za, w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła  podjęcie uchwały Nr XXIII/159/2016                        

w sprawie likwidacji jednostki budżetowej Gminny Zespół Obsługi Oświaty                            

w Wodzisławiu oraz utworzeniu jednostki budżetowej Centrum Usług Wspólnych                                                           

w Wodzisławiu. 

l) projekt uchwały w sprawie przyjęcia rocznego programu współpracy Gminy Wodzisław                  

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy                   

z dnia 24 kwietnia 2003r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2017 rok, 

przedstawiła sekretarz gminy ( projekt stanowi załącznik nr 16 do protokołu). 

Pytań ani uwag nie było.   

W głosowaniu brało udział 15 radnych 

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie- 15 za, w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła  podjęcie uchwały Nr XXIII/160/2016                             

w sprawie przyjęcia rocznego programu współpracy Gminy Wodzisław                                   

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust.                       

3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie 

na 2017 rok. 

ł) projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie nieruchomości w użytkowanie, 

na rzecz Gminnego Ośrodka Zdrowia w Wodzisławiu, przedstawił pan Janusz Kuśmierz 

inspektor d.s. gospodarki majątkiem gminy ( projekt stanowi załącznik nr 17 do protokołu). 

Pytań ani uwag nie było.   

W głosowaniu brało udział 15 radnych 

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie- 15 za, w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła  podjęcie uchwały Nr XXIII/161/2016 w 

sprawie wyrażenia zgody na przekazanie nieruchomości w użytkowanie, na rzecz 

Gminnego Ośrodka Zdrowia w Wodzisławiu. 
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m) projekt uchwały w sprawie zmieniająca Uchwałę Nr XXI/142/2016 Rady Gminy 

Wodzisław z dnia 29 września 2016r. w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Wodzisław, przedstawiła pani Ewa Kruk inspektor 

d.s. gospodarki przestrzennej ( projekt stanowi załącznik nr 18 do protokołu). Pani inspektor 

dodała, że na załączniku graficznym tereny rolne zostały zaznaczone literą R, a powinny być 

zaznaczone kolorem żółtym.  

Pytań ani uwag nie było.   

W głosowaniu brało udział 15 radnych 

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie- 15 za, w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła  podjęcie uchwały Nr XXIII/162/2016 w 

sprawie zmieniająca Uchwałę Nr XXI/142/2016 Rady Gminy Wodzisław z dnia 29 

września 2016r. w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Gminy Wodzisław. 

Pkt.8. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

- brak. 

Pkt.9. sprawy różne.  

- brak.  

Pkt. 10. Zamknięcie obrad sesji.  

Po wyczerpaniu porządku obrad i głosów w dyskusji Przewodnicząca Rady Gminy 

Wodzisław pani Stanisława Nowak podziękowała wszystkim za udział w sesji i zamknęła 

obrady wypowiadając formułę –„ Wysoka Rado! – zamykam dwudziestą trzecią sesję Rady 

Gminy Wodzisław obecnej kadencji”. 

Na tym protokół zakończono. 

           Protokolant                         Sekretarz Obrad      Przewodnicząca Rady Gminy 

/  Aleksandra Adamska /                /  Edyta Kruk  /                  / Stanisława Nowak  / 

 

 

 


